
 Dagsorden  

  

Skolebestyrelsesmøde den 20. juni kl. 16.30-18.30 

 Rererat 

Fremmøde: Christina, Lars, Britt, Klaus, Stine, Louise og 

Søren 

  

  

Afbud: Dennis, Mia, Annemette, Pia,  

 

1. Orienteringer 

- Info om humanistisk uddannelse: Kristendom, historie, samfundsfag. Mogens og 

Sara deltager og det er uden eksamen. 

- Skolefrugt: Vi har fået penge fra anden periode, men mangler stadig for en periode. 

Vi har modtaget 23.000. 

-Ny pedelmedhjælper (Omar) starter mandag den 25/8-2018. 

2. Timefordelingsplan for næste skoleår 

- godkendelse af skolens timefordelingsplan 

 Timefordelingsplanen er gennemgået og godkendt af bestyrelsen. 

3. Trivselsmålinger 2018 

- Kort præsentation af skolens trivselsmålinger 

 Trivselsmålingen blev kort gennemgået. Der bliver lavet indsatser på de 

områder der kan forbedres. 

4. Fremlæggelse af rapport om udearealer samt ansøgning af ny pulje - Bilag 1 

- Vi skal have søgt om midler til udearealer, det vil være fint, at I orienterer jer i 

Gustins analysearbejde, da det også vil blive kigget positivt på i ansøgningen. 

 Rapporten blev fremlagt og der blev diskuteret muligheder for at udvikle 

udearealerne. Der bliver lavet en ansøgning på midler til at udvikle udearealet. 

Bestyrelsen bakker op. 

5. Brug af cykelhjelme i undervisningen 

- Der er kommet en forespørgsel fra en forælder i udskolingen, som spørger til 

brugen af cykelhjelm, når udskolingen er på tur. På skolen er det sådan, at man 

bruger cykelhjelm på tur med skolen indtil 6. kl. Der ønskes en drøftelse af, om 

udskolingselever også skal være cykelhjelm på ture ud af huset. 

 Punktet blev diskuteret og tages op med den nye bestyrelse til første møde. 

Den nuværende bestyrelse anbefaler at man på cykelture bruger cykelhjelme 

og veste. 



6. Evt. 

 Der har været en henvendelse omkring at nettet på skolen er begrænset. 

Skolen undersøger problemet. 

 Der kommer 25 nye pc´er til næste skoleår. 

    

    

    

    

Link:   

 


